



酒店婚礼服务包括一系列从场地布置到餐饮服务的一站式服务，旨在确保新人和宾客都能享受到一个难忘的婚礼体验。

- 音响和投影设备：确保婚礼上使用的音响机器和投影设备齐全，包括LED投影仪。
- 场地布置和效果介绍：提供场地布局和搭建效果的参考照片，方便婚庆公司策划婚礼现场。
- 餐桌、桌椅、餐具摆放：与新人协商餐桌摆放位置，确保宾客舒适。
- 婚礼签到台和甜品台：提供婚礼签到台和甜品台，由婚庆公司负责布置。
- 婚房：提供婚房给新人休息，部分酒店可能包含此服务。
- 路引和带路服务：设置路引，并有专业人员协助客人入座。
- 婚宴服务：包括开瓶、倒酒等服务，确保宾客享受。

选择合适的酒店婚礼服务，不仅能够确保婚礼的顺利进行，还能为新人及其宾客留下美好的回忆。

Hotel wedding services typically include a range of one-stop services from venue decoration to catering, aimed at ensuring that the bride and groom and their guests can enjoy an unforgettable wedding experience.

- Audio and projection equipment: Ensuring that the audio and projection equipment used at the wedding is fully equipped, including LED projectors.
- Venue layout and effect introduction: Providing reference photos of the venue layout and construction effects to facilitate wedding planning companies in planning the wedding scene.
- Table, chair, and tableware placement: Negotiating the placement of tables and chairs with the bride and groom to ensure the comfort of the guests.



- **Wedding registration desk and dessert table:** Providing a wedding registration desk and dessert table, which are decorated by the wedding company.
- **Wedding room:** Providing a wedding room for the bride and groom to rest, some hotels may include this service.
- **Wayfinding and guiding service:** Setting up wayfinding signs and having professional staff assist guests to their seats.
- **Wedding banquet service:** Including services such as opening bottles and pouring wine to ensure the enjoyment of guests.

Choosing the right hotel wedding service can not only ensure the smooth progress of the wedding but also leave beautiful memories for the bride and groom and their guests.